
Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2020  
 
Behandling: 
Ogne Undertun (AP) fremmet på vegne av AP og SP følgende tilleggspunkt: 

Det er viktig å benytte deltagelse i prosjektet til å involvere Fosenkraft så langt det er 
mulig.  
Kommunestyret ønsker også et internt fokus på solceller på kommunens tak og 
bygninger. 

 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling med tillegg fremmet av Ogne Undertun (AP) på vegne av AP 
og SP, ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Ørland kommune støtter forskningsrådsprosjektet om bygningsintegrerte solceller med inntil 
100 000/år. Prosjektet vil inngå i kommunens satsing på bærekraftig utvikling. Fokus på 
klimatiltak og -tilpasning av bygg med gode miljøvennlige, kostnadseffektive, estetisk og 
lokaltilpassede attraktive løsninger, vil være viktig for kommunen i prosjektet.  
 
Det er viktig å benytte deltagelse i prosjektet til å involvere Fosenkraft så langt det er mulig.  
Kommunestyret ønsker også et internt fokus på solceller på kommunens tak og bygninger. 
 
 
 
 


